
  

  Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. 10. 29. napján 14
30

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Pintér Gergő   alpolgármester  

  Erdős Sándor János képviselő  

 Horváth Ferencné  képviselő 

  Kujbus András György képviselő  

 Lőrincz Viktória  képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

  Sörös Gabriella  SZASZK Intézményvezető 

 Keserű Valéria  Művelődési Ház vezető 

 Soós Attila    tűzoltóparancsnok 

 Csima Bálint  sportegyesület elnöke 

 Molnár Andrea  könyvtárvezető 

 Horváth-Vízvári Szilvia pénzügyi vezető 

  

  

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 7fővel, teljes létszámban megjelent, az ülés 

határozatképes azt megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja: 

 

 

Napirend:  

1. Az Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi pénzügyi és szakmai 

beszámolójának tárgyalása 

Előadó: Soós Attila  parancsnok 

 

2. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

 

3. Beszámoló a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. I. félévi 

költségvetésének végrehajtásáról 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2020. I. félévi 

gazdálkodásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 
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5. A szociális célú tűzifa támogatásról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

6. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb 

szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 

2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

7. A Bokor József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. 2021. évi Belső ellenőrzési munkaterv tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

9. Döntés munkaruha biztosításáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

10. Döntés a Kadarkút, Fő utca 19. szám 253/3 hrsz. alatti ingatlan 

utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

11. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 43/a. szám 406  hrsz. alatti 

ingatlan utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

12. Döntés a Kadarkút, Nagy utca 22. szám 459/2  hrsz. alatti 

ingatlan utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

13. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 63 szám 417  hrsz. alatti 

ingatlan utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

14. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 11 szám 389  hrsz. alatti 

ingatlan utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

15. Döntés a Kadarkút, Árpád. utca 107 szám 72  hrsz. alatti 

ingatlan utólagos gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

16. Egyebek 

 

 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

101/2020.(X.29.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Az Önkormányzati Tűzoltóság 2019. évi pénzügyi és szakmai beszámolójának 

tárgyalása 

Előadó: Soós Attila  parancsnok 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

Karsai József polgármester 

Köszöntöm a Képviselő-testületi ülésen Soós Attilát a Kadarkúti Önkormányzati Tűzoltóság  

Tűzoltóparancsnokát. 

 

A beszámoló írásban került megküldésre a képviselő-testület tagjainak számára. 

 

Megkérdezném a tűzoltóparancsnok urat, hogy a beszámolóhoz kíván-e szóbeli kiegészítést 

fűzni. 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Köszöntöm a megjelenteket. A sarokszámokat tartalmazza a beszámoló. 2019.12.31.-én 

166.334.- Ft volt a számlánkon. Ez nem sok pénz, de a béreket ki tudtuk fizetni, az évet le 

tudtuk zárni. A pályázatokon, több mint 3 millió forint értékben nyertünk el 

szakfelszereléseket és védőeszközöket. Úgy gondolom, hogy a tűzoltóság teljes mértékben el 

van látva ezekkel az eszközökkel. 

 

A tavalyi évben 57 alkalommal kaptunk riasztást. 

Ebből Kadarkút 27, Hencse 1, Hedrehely 3, Kőkút 3, Mike 6, Gige 2, Jákó 4, Rinyakovácsi 2, 

Csököly 1, Bárdudvarnok 7, Homokszentgyörgy 1.  Visnyére nem vonultunk. Bárdudvarnok 

több körzetből áll, három körzetbe mi vonulunk elsődleges beavatkozóként. 

Homokszentgyörgyre csak segítségnyújtóként vonulunk. 

 

Ebből az 57 esetből 31 tűzeset, 18 műszaki mentés és 8 téves jelzés. A 8 téves jelzés relatíve 

sok, melynek nagy része a tűzjelzők téves bejelzéséből adódik. 

 

Az idei évben a 79. esetnél tartunk, nagyságrendileg megnövekedett az esetek száma. Az 

állami normatívánk az idei évben nem változott. A 2020-as évben 11.5 millió forint működési 

támogatásban részesültünk. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Rózsa János képviselő 

Köszöntök mindenkit. 
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Megoldható lenne-e napkollektorral ellátni a tűzoltóságot, annak érdekében, hogy a fűtés ne 

gázzal történjen, hanem villannyal. Ebben az esetben ez a 850. 000 forintos energiaköltség 

csökkenhetne-e? 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

Jó ötletnek tartom, szerettünk volna erre pályázni a Magyar Falu Programban, de a pályázati 

feltételeknek nem feleltünk meg.  Ha a későbbiekben lesz ilyen pályázat be fogjuk adni. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A beszámolóból látható, hogy a könyvelői díj mekkora tételt tesz ki. Nem gondolkodtak-e 

azon, hogy megpályáztatják, esetleg lehetne olcsóbb. A megmaradt összeget lehetne akár 

védőitalra is fordítani. 

 

Soós Attila önkormányzati tűzoltóság tűzoltóparancsnok  

A megyei önkormányzati tűzoltóságokkal összehasonlítva nálunk a legolcsóbb a könyvelői 

díj. 75 és 100 ezer forint között vannak a könyvelői díjak a tűzoltóságoknál. Túl sok lehetőség 

nincs is, ha Kaposvárra járnánk könyvelőhöz, az sem lenne olcsóbb. 

 

Elmondanám, hogy a költségvetésünkből 6 millió forintot kötelezően el kell költeni, ezek a 

dolgok nagyságrendileg beleférnek. Védőitalt is ebből biztosítunk. 

 

Egyéb, kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm a tűzoltóság munkáját.  

Egyéb kérdés, észrevétel nem lévén,  aki elfogadja a 2019. évi tűzvédelem helyzetéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

102/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzati Tűzoltóság Kadarkút 2019. évi pénzügyi és 

szakmai helyzetéről szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

2. Beszámoló a Kadarkúti Sport Egyesület tevékenységéről 

Előadó: Csima Bálint egyesület elnöke 

Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiküldésre került. 

 

Átadnám a szót Csima Bálint elnök úrnak. 
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Csima Bálint sportegyesület elnöke  

Büszke vagyok arra, hogy a 2019-es évben Kadarkút Város felnőtt futballcsapata megnyerte a 

bajnokságot. Még akkor is, ha csonka bajnokságról beszélünk. Akik részesei voltak a 

mérkőzéseknek, mint a polgármester úr, Pintér alpolgármester úr, Rózsa képviselő úr, Erdős 

képviselő úr, Kujbus képviselő úr, az tudja, hogy ez mekkora siker az elmúlt évekhez képest, 

amikor csak a középmezőnyben tudtunk elhelyezkedni. 

Sok segítséggel sikerült egy olyan csapatot létrehoznunk, amelyikkel meg tudtuk nyerni ez a 

bajnokságot. 

 

Ez nem csak tavalyi szereplés volt, hanem az idei évben is nagyon jól szerepelünk és 

remélem, hogy idén is ilyen szép sikert érünk el. 

 

A felnőtt csapat szereplése pozitív, de az utánpótlásnál nagy problémáink vannak, mint 

mindenkinek a megyében. Erre megoldást kell találnunk. Ez rengeteg munkával jár, 

segítségre mindenképpen szükségünk lenne. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A játékosok nevében szeretném megköszönni a képviselő-testület minden tagjának azt, hogy 

támogatják a futballt Kadarkúton és bíznak a további támogatásban is. 

Ez Kadarkút Városnak és minden képviselőnek a büszkeségére válhat. 

 

Rózsa János képviselő 

Gratulálok a csapatnak, hajrá Kadarkút! Sokszor felvetődik bennünk, mi lenne ha feljutnánk, 

ha szponzort kellene keresni ennek érdekében. 

 

A Nagyatádra távozott személy várhatóan januárban visszaigazol-e és erősíti a csapatot? 

 

Csima Bálint sportegyesület elnöke  

Képviselő úr az NB III-ra gondolt. Amikor tavaly megnyertük a bajnokságot, sokat 

beszélgettünk arról, hogy megpróbáljuk-e, vagy sem. Nyilván szívünk szerint megpróbáltuk 

volna és a játékosaink nagy része is alkalmas lett volna erre, de ott az utánpótlás egy olyan 

elvárás, amit jelenleg nem tudunk teljesíteni. Egy NB III-as csapat költségvetése 150 millió 

forint körüli összeg egy évben. Ennek a finanszírozása jelenleg Kadarkúton nem lehetséges. 

 

A Nagyatádra távozott játékos, nagy valószínűséggel januártól a mi játékosunk lesz. 

 

Karsai József polgármester 

Probléma, hogy már nagyon az iskolában sincs testnevelő tanár. Mecsár tanár úr novembertől 

nyugdíjba megy, a helyét nem sikerült betölteni. 

A gyerekek inkább a számítógépet választják a futball helyett. Az interneten is vannak már 

számítógépes bajnokságok. A sportújságban nem az élő futballt népszerűsítik, hanem az e-

sportot. Nem kell csodálkozni, ha nincs utánpótlás korú játékos. Az utánpótlás csapatok 

versenyeztetése kötelező. Ha ezeket az utánpótlás csapatokat nem versenyeztetjük, akkor a 

felnőtt csapat pontlevonásban részesül, vagy kizárásra kerül a bajnokságból.  

 

Én is büszke vagyok a csapatra. A Somogy Sportja újságban pozitív értelemben „Elképesztő 

ami Kadarkúton történik” címmel jelent meg írás. 
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Minden mérkőzésen kint vagyunk a fent említett képviselő társaimmal együtt. Amikor egy 

mérkőzésen 200-nál több néző van, az büszkeséggel tölt el. Amikor azt mondják, hogy kiváló 

létesítményt hoztunk létre, az is a képviselő-testület helyes döntését igazolja. 

 

A feljutás pénz, létesítmény kérdése. 500 fős fedett lelátóval és olyan öltözői kapacitásokkal, 

amely egy NB III csapatnál szükséges, nem rendelkezünk. És akkor ott az utánpótlás kérdése 

is. Úgy gondolom, hogy még nem nőttük ki a Megye I. osztályt, jelenleg az első öt topcsapat 

közé tartozunk. Az első öt topcsapat közül Kadarkútnak a legkisebb a költségvetése. 

Megköszöntem a csapatnak és alpolgármester úrnak is a munkáját. Alpolgármester úr az 

elnök úr mellett az egyik motorja a Kadarkúti labdarúgásnak, idejét, energiáját, pénzét nem 

kímélve. Bízom abban, hogy a dobogós helyet ebben az évben is el fogja érni ez a csapat. Ha 

nem akkor is a mi csapatunk. Azért vagyok büszke rájuk, mert ezek a fiuk feltétel nélkül 

tudnak örülni a győzelemnek. Mindenkinek köszönöm, Hajrá Kadarkúti Vitézek! A Magyar 

Falu Programban 5 millió forintot nyert az egyesület egy kisbusz beszerzésére, amellyel az 

utánpótlás csapat szállításának a terhe egy kicsit könnyebb lesz. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület a 

Kadarkúti Sport Egyesület 2019. évi tevékenységéről szóló beszámolóját az előterjesztés 

szerinti tartalommal fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

103/2019.(X.29) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Sport Egyesület 2019. évi tevékenységéről szóló 

beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Beszámoló a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. I. félévi költségvetésének 

végrehajtásáról 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

A beszámoló írásban kiküldésre került, nem kívánom szóban kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A pénzügyi és gazdasági bizottság tárgyalta a beszámolót, felkérem a bizottság elnökét, 

mondja el a bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A pénzügyi és gazdasági bizottság tárgyalta a beszámolót, és a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja. 
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Horváth Ferencné képviselő 

Szeretném megkérdezni, hogy a Körmendi utcai ingatlan visszavásárlása hol tart, mert ha 

elkezdődik a Kossuth utcai bérlakásunk felújítása, akkor a lakókat el kell helyezni valahova. 

 

Karsai József polgármester 

A felújítás nem vonja maga után azt, hogy onnan bárkit is ki kellene költöztetni. 

Egy nyílászáró csere, egy tetőcsere, egy hőszigetelés elhelyezése ezt nem indokolja. 

 

A Körmendi utcai házzal kapcsolatban megkerestük személyesen a ruhagyár jelenlegi 

vezetőjét, azt ígérte, hogy utána néz a szerződésnek. Mivel eddig nem keresett írásban is meg 

fogom keresni és visszavásároljuk az ingatlant. 

Sajnos rossz hír, hogy a Kadarkúti üzem építés tervéről letettek. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A Pipacs utcai járda, miért nem készült el teljesen? 

 

Karsai József polgármester 

Volt egy pályázati keret és az ezt tette lehetővé. A Pipacs utcában olyan beruházásokat 

hajtottunk végre, amellyel a XXI. századnak megfelelő környezet alakult ki. Az itt lakók 

némelyikének mindig volt valamivel problémája. A járda folytatását semmi nem indokolja. 

Egy szombat, vasárnap megnéztem a Pipacs utcát. Aki közlekedett senki nem a járdán tette 

ezt. Megcsinálunk egy infrastruktúrát, egy beruházást én azt hiszem jó minőségben, és akkor 

nem használjuk. Az a legnagyobb probléma, miért csak bizonyos részig van járda. Mert onnan 

vannak a lakóházak is. Előbb utóbb lesz arra is pályázat, hogy befejezzük. Nagyon sok helyen 

rosszabb minőségű a járda. Az nem akkora baj, ha nem csinálunk semmit, mint ha csinálunk, 

mert ha csinálunk miért ott, miért akkor, miért úgy, miért addig stb. Amit valaki létrehozott 

azt az itt élő embereknek hozta létre. Mindent kritizálok, számon kérek, de azt nem mondom, 

hogy mit tudok én hozzátenni ehhez a településhez ehhez a közösséghez. Sokan így 

gondolkodnak. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő-testület a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. I. félévi 

költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolót az előterjesztés szerinti tartalommal 

fogadja el.  Aki a javaslattal egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 

 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

104/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2020. I. félévi 

költségvetésének végrehajtásáról szóló beszámolóját az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

Felelős: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: azonnal 
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4. Beszámoló Kadarkút Város Önkormányzata 2020. I. félévi gazdálkodásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

A pandémiás helyzet a 2020. évi költségvetést úgy érintette, hogy a gépjármű adó, mint 

tervezett bevétel, teljes mértékben kikerült az önkormányzat költségvetéséből. A védekezésre 

fordított összegek a rendkívüli jogrendből adódó kiadások kb. 3-4 millió forint plusz kiadást 

jelentett. A szociális normatívánk a vártnál 20 millió forinttal kevesebb lett. A befizetett 

iparűzési adó annyival megnövekedett, hogy ebbe a kategóriába kerültünk. Ugyanez várható a 

jövő évben is. A bevételeink a tervezettnek megfelelően alakultak, kivéve a gépjármű adó és a 

szociális kiegészítés. A kiadásokon próbálunk spórolni, de sajnos a tartalékainkat is éljük fel. 

A pandémiás helyzetre utalva a dolog egyre rosszabb lesz. 

 

Jelen pillanatban nem vagyunk a sűrűn fertőzött települések között, de ez napról napra 

változhat. Mindenkitől azt kérem, hogy maradjon otthon. A közösségi találkozásokat próbálja 

meg minimálisra szorítani. Nem tartozom azon vezetők közé, akik hisznek abban, hogy 

bármilyen rendelet, bármilyen utasítás hasznos lehet, ha az emberek belülről nem érzik azt, 

hogy őket valami fenyegeti, és nem tesznek meg mindent azért, hogy minél később, vagy 

egyáltalán ne találkozzanak a problémával. 

 

Ez azért költségvetési kérdés is, mert minden beteg embernek a gyógyítása, ellátása, 

megtartása elsődleges feladat, de ez további költségvetési forrásokat kíván. 

 

Az idei évben nagyobb rendezvényeket már nem fogunk tartani. Sajnos a karácsonyi vásár 

sem lesz megtartva. Azt tervezzük, hogy ezt is online térbe helyezzük át. Megkérjük az 

óvodásokat, iskolásokat, hogy készítsék el a műsoraikat, melyeket felveszünk, és a nézők 

láthatják az Adventi gyertyagyújtáskor. 

 

A képviselő-testületi tagoknak fontos szerepe van abban, hogy elmondják a lakosságnak, 

hogy a veszély valós és itt lesz. Ahhoz, hogy működni tudjunk, hogy nyugdíjak, bérek 

legyenek, ahhoz komolyan kell venni a maszkviselést, a fertőtlenítést, a kézmosást, a 

közösségi együttlétek korlátozását. Egészségügyi, életvédelmi és gazdasági probléma is ez a 

helyzet. Nem lehet leállítani az országot még egyszer 3-4 hónapra, az csőd, katasztrófa. 

Ahhoz, hogy a költségvetés jól működjön, minden Kadarkútira szükség van. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az alapszolgáltatási központnál dolgozók nem kaptak semmilyen plusz juttatást. Javaslom, 

hogy a munkájuk segítésére vegyünk nekik új biciklit. 

 

Karsai József polgármester 

A szociális munka napja lesz. Az orvosok, védőnők, ápolók, kaptak, a szociális gondozók 

átvették az ápolók szerepét azoknál a súlyosan beteg, másokra rászoruló emberek 

gondozásából azok meg nem kaptak semmit. 

 

A gyermekjóléti szolgálatban dolgozó hölgy felmondott, az álláshely betöltetlen. A bére a 

költségvetésbe tervezetten megmaradt. Ez összesen Br. 426.809 Ft. Én ezt javaslom a 

képviselő-testületnek, hogy ezt a Br. 426.809 forintot jutalomként, a 8 fő szociális 
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alapszolgáltatási központnál dolgozó ápoló, gyermek és családvédelemben dolgozók között 

ossza szét. Elismerve azt a munkát, amit ők a pandémiás helyzet ideje alatt végeznek. Ez kb. 

Br. 53.000 Ft körüli összeg. Tudom, hogy ez nem 500.000 Ft, de 500.000 forintot jelen 

pillanatban nem tudunk adni a szociális alapszolgáltatási központban dolgozóknak. 

Úgy gondolom, hogy ez jelent annyit, hogy számítunk rájuk, megbecsüljük őket, és erőnkhöz 

mérten próbálunk köszönetet mondani, ha már kifelejtették őket a jutalmazásból. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Mi ígértünk a dolgozóknak biciklit is. A jövő évi költségvetésbe akár az újság rovására is, de 

tervezzük be. 

 

Karsai József polgármester 

Egyetértek ezzel. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A Kossuth utca 16-18. szám alatti bérlakás emeleti lakója hívott, hogy az ablaka ki fog esni, 

annyira rossz állapotban van. Ezt korábban már néztük. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A Kossuth 16-18. szám alatti bérlakás kapcsán az ablakos cég képviselője ígérete szerint a 

héten felméri. 

 

A tetővel kapcsolatban is vannak információim. Arról volt szó a képviselő-testületi ülésen, 

hogy árajánlatot kérünk egy könnyűszerkezetes tetőre. A tervező megnézte, végigjárta a tetőt. 

Két dolgot mondott. Ha erre az épületre ráteszünk bármilyen tetőt, az akkora összeg, hogy 

nem éri meg ezt megcsinálni. Ajánlott egy technológiát, egy önterülős habos eljárást, 

amelynek a felhordásával a leázás problémáját meg lehet oldani. Ez a réteg egyrészt 

hőszigetel, másrészt zár. Erre kivitelezőt jelenleg kapacitás hiányában még nem sikerült 

találnunk. 

 

Holnap jön a tervező aki a Rákóczi utca 2-4 és a Kossuth L. u 16-18. számú bérlakásoknál 

megtervezi a vízóra almérősítést, mert terv nélkül nem lehet ezt intézni. 

 

Karsai József polgármester 

A társasházzá alakítás ott tart, hogy az alapító okirat és a szervezeti és működési szabályzat be 

van nyújtva a földhivatalhoz a Kadarkút, Rákóczi utca 2-4. bérlakásra. 

 

A következő képviselő-testületi ülésre előkészíttetem a bérlakásokra vonatkozó 

dokumentációt. Ha valakinek van javaslata kérem küldje el, akár a lakbér mértékére akár 

másra vonatkozóan a bérlakásokkal kapcsolatban. 

Azzal is kell valamit kezdeni, ha valakinek lejár a szerződése, mi legyen vele. 

Én polgármesternek szegődtem erre a településre, de sokszor már házmesternek érzem 

magam. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Sajnos az a probléma, hogy mi nem tudunk a bérlakásokra költeni. 

 

Karsai József polgármester 

A lakásbérletből befolyt összeget, külön számlán kezeljük. Külön van szociális bérlakás 

számla és költségelvű bérlakás számla, amiből ezeket a bérlakásokat tudjuk finanszírozni. 
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November 15.-ig kérek javaslatokat. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Az utcanév tábláink tönkre mentek ezeket cserélni kellene. Lehetnének esetleg fából is ezek a 

táblák. 

 

Karsai József polgármester 

A tábláink 1/3 része szándékos rongálás áldozata. A másik részén a táblát rúgják le. A fából 

készült táblákat jobban karban kell tartani, festeni kell. 

Megnézzük a jövő évi költségvetés alakulását. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Szabadság utcai járdával kapcsolatban vannak-e új információk? 

 

Karsai József polgármester 

A Szabadság utcai járdára be van adva a pályázat, az önkormányzatok kötelező 

feladatellátását segítő BM-es pályázat. Erre még nem kaptunk se elutasítást, se jóváhagyást. 

85% támogatás és 15% önerőből tevődik össze ez a pályázat. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület Kadarkút Város Önkormányzata 2020. I. félévi 

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolót fogadja el az előterjesztés szerinti 

tartalommal.  Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/20120.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2020. I. félévi gazdálkodásáról szóló 

beszámolót, szakmailag alátámasztott mellékleteivel az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

A képviselő-testület utasítja a polgármestert, hogy a 

költségvetés végrehajtása során a gazdaságosság és az 

ésszerűség szem előtt tartásával gondoskodjon az 

önkormányzat működőképességének további biztosításáról. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

 

 

5. A szociális célú tűzifa támogatásról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva, nem szeretnék ehhez kiegészítést 

hozzáfűzni. 
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Karsai József polgármester 

A humánügyi bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet, felkérem a bizottság elnökét, mondja el 

a bizottság véleményét a rendelet-tervezettel kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A humánügyi bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

Karsai József polgármester 

A rendelet-tervezetnek az 5.§ (2) pontjában szerepel, hogy a kérelmeket-átruházott 

hatáskörben- a Polgármester egyedi határozattal bírálja el. Továbbra sem ragaszkodom ehhez, 

ha a képviselő-testület szeretne ebben a dologban részt venni. 

Úgy látom, nem szeretne. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Kujbus András György képviselő 

Itt azt megállapítani, hogy az a család, aki a tűzifát kapja jogosult- e rá nehéz feladat, 

miközben december 31.-én tűzijátékozni tud, közben meg kéri a szociális tűzifát. 

Jó döntést, jó szájízzel mindenkinél nem lehet hozni. 

 

Karsai József polgármester 

Igaza van a képviselő úrnak. 

A szociális tűzifa kérdésben nehéz igazságot tenni, mert most is azt kérdezik, hogy mikor jön 

az illetményfa. 

A gyakorlatban azt csinálom, hogy megnézem, mennyi tűzifa van, megnézem, hogy mennyi 

igény futott be, és elosztom egységesen. 

A szociális tűzifa azért van, mert akik gázzal fűtenek, ott van állami támogatás a gázárban. 

Akik gázzal fűtenek, azok kapnak támogatást, és innen jött a jogos igény azoktól, akik 

tűzifával fűtenek. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét a szociális célú tűzifa támogatásról.  

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2020.(X.30.) önkormányzati rendelete 

 

     a szociális célú tűzifa támogatásról 
 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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6. A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

A lakossági igények alapján merült fel, és találkoztunk olyan kérelmezővel, akinek a 

gyógyszertámogatást nem lehetett megállapítani a feltételek miatt. Ezért született az a 

gondolat, hogy próbáljuk meg azokat is támogatni, akik egyik ellátási formába sem férnek 

bele. A gyógyszertámogatás maximálisan adható összegét felemeltük havonta 8.000 forintra. 

Ez nem azt jelenti, hogy ennyit kell adni, ez adható. Ez a bizottság hatáskörébe tartozik 

kérelem alapján, amennyiben az egyéb feltételeknek megfelel. 

 

Karsai József polgármester 

Jelenleg 1.200 Ft az adható összeg, ezt akár adjuk, akár nem ezzel nem segítünk. Idős, beteg 

embereknél a gyógyszerköltség nagyon magas. 

 

Karsai József polgármester 

A humánügyi bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet, felkérem a bizottság elnökét, mondja el 

a bizottság véleményét a rendelet-tervezettel kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A humánügyi bizottság tárgyalta a rendelet-tervezetet, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét a települési támogatás és az 

önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és alapszolgáltatások helyi szabályairól 

szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

7/2020.(X.30.) önkormányzati rendelete 

 
A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott egyéb szociális ellátások és 

alapszolgáltatások helyi szabályairól szóló 2/2015.(II.28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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7. A Bokor József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Az intézményvezető az előterjesztést nem kívánta szóban kiegészíteni. 

 

Karsai József polgármester 

A humánügyi bizottság tárgyalta az előterjesztést, felkérem a bizottság elnökét, mondja el a 

bizottság véleményét a Bokor József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosításával kapcsolatban. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A humánügyi bizottság tárgyalta az előterjesztést, és a képviselő-testületnek elfogadásra 

javasolja. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Bokor József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el.  Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

106/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Bokor 

József Városi Könyvtár Szervezeti és Működési 

Szabályzatát -2020. november 1-jei hatálybalépéssel- az 

előterjesztés melléklete szerinti tartalommal jóváhagyja. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

8. 2021. évi Belső ellenőrzési munkaterv tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és a munkaterv írásban kiadva. 

 

A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és a belső ellenőrzésről szóló 370/2011. 

(XII.31.) Kormányrendeletben meghatározottak alapján – a helyi Önkormányzatok esetében – 

az éves ellenőrzési tervet a Képviselő testület a tárgyévet megelőző év december 31.-ig 

hagyja jóvá. 
 

Kadarkút Város belső ellenőrzési feladatait polgári jogi szerződés keretében foglalkoztatott 

belső ellenőr látja el.  
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A 2021-es évre a  gépjárművek üzemanyag felhasználására vonatkozó intézményi 

szabályozások ellenőrzését tűztük ki célul. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a 2021 évi belső ellenőrzési munkatervet az 

előterjesztéshez csatolt mellékletben foglaltak szerint hagyja jóvá. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

107/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2021. évi belső ellenőrzési 

munkatervét az előterjesztéshez mellékeltek szerint 

jóváhagyja. 

A Képviselő- testület felkéri a jegyzőt, hogy az elfogadott 

ellenőrzési tervet az előírt határidőben küldje meg a belső 

ellenőr részére, valamint a tervben foglaltaknak megfelelően 

az ellenőrzések végrehajtásáról gondoskodjon. 

Felelős:  Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: azonnal, illetve az ellenőrzési tervben 

foglaltaknak megfelelően.  

 

 

9. Döntés munkaruha biztosításáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A jogszabályok kimondják, hogy mely dolgozóknak, milyen időközönként kell munkaruhát 

biztosítani. Vannak olyan új dolgozóink, akiknek a próbaideje lejárt, és jogosulttá váltak a 

munkaruhára.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület  Kadarkút Város Önkormányzata és a Kadarkúti 

Szociális Alapszolgáltatási Központ alkalmazásában álló  azon munkavállalók részére, akik 

2020. évben kerültek felvételre, vagy próbaidejük 2020. évben járt le, továbbá előző 

munkaruhájuk kihordási ideje 2020. évben járt le, biztosítson munkaruha juttatást a 2020. évi 

költségvetés terhére, az előterjesztés szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 108/2020.(X.29.) 

önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete  a Kadarkút Város Önkormányzata, és a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ alkalmazásában álló  azon munkavállalók 

részére, akik 2020. évben kerültek felvételre, vagy próbaidejük 2020. évben járt le, továbbá 

előző munkaruhájuk kihordási ideje 2020. évben járt le, munkaruha juttatást biztosít a 2020. 

évi költségvetés terhére, összesen 140.000,-Ft összegben, munkakörök szerint az alábbi 

összegekben: 

Munkakör Munkaruha juttatás összeg Ft/2 év/fő 

szakács 25.000 (1 fő) 

családsegítő 25.000 (1 fő) 

intézményvezető 25.000 (1 fő) 

szociális gondozó 25.000 (1 fő) 

karbantartó, közterület- és 

parkgondozó 

20.000 (2 fő) 

 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

10. Döntés a Kadarkút, Fő utca 19. szám 253/3 hrsz. alatti ingatlan utólagos gázellátásához 

tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Az E.ON Közép-dunántúli Gázhálózati Zrt.  megbízásából az ADVERLA Kft. képviseletében 

Molnár László épületgépész mérnök tulajdonosi hozzájárulást kért a Kadarkút, Fő utca 19. 

szám 253/3 hrsz. alatti ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a tulajdonosi hozzájárulást a Kadarkút, Fő  

utca 19. szám 253/3. hrsz. ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építése  tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 299/1 hrsz-ú járda, közterület vonatkozásában.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

109/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

ADVERLA Kft. (7630 Pécs, Présház u. 31.) részére a 

Kadarkút, Fő utca 19. szám 253/3 hrsz. alatti  ingatlan 

utólagos gáz leágazóvezeték építése tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 299/1 hrsz-ú  járda, 

közterület vonatkozásában tulajdonosi hozzájárulást ad az 

előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

11. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 43/a. szám 406 hrsz. alatti ingatlan utólagos 

gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Az E.ON Közép-dunántúli Gázhálózati Zrt.  megbízásából az ADVERLA Kft. képviseletében 

Molnár László épületgépész mérnök tulajdonosi hozzájárulást kért a Kadarkút, Kossuth utca 

43/a. szám 406 hrsz. alatti ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a tulajdonosi hozzájárulást a Kadarkút, 

Kossuth L.  utca 43/a. szám 406 hrsz. ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építése  tárgyában 

a Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-ú járda, közterület 

vonatkozásában.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

110/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

ADVERLA Kft. (7630 Pécs, Présház u. 31.) részére a 

Kadarkút, Kossuth L. utca 43/a. szám 406 hrsz. alatti  

ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építése tárgyában a 

Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-

ú  járda, közterület vonatkozásában tulajdonosi 

hozzájárulást ad az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 
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12. Döntés a Kadarkút, Nagy utca 22. szám 459/2  hrsz. alatti ingatlan utólagos 

gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Az E.ON Közép-dunántúli Gázhálózati Zrt.  megbízásából az ADVERLA Kft. képviseletében 

Molnár László épületgépész mérnök közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást kért a 

Kadarkút, Nagy utca 22. szám 459/2 hrsz. alatti ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték 

építéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulást a 

Kadarkút, Nagy utca 22. szám 459/2 hrsz. ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építése  

tárgyában a Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 467 hrsz-ú közút,járda, 

közterület vonatkozásában.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

111/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

ADVERLA Kft. (7630 Pécs, Présház u. 31.) részére a 

Kadarkút, Nagy utca 22. szám 459/2 hrsz. alatti  ingatlan 

utólagos gáz leágazóvezeték építése tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 467 hrsz-ú  közút, 

járda, közterület vonatkozásában közútkezelői és tulajdonosi 

hozzájárulást ad az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

13. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 63 szám 417 hrsz. alatti ingatlan utólagos 

gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Az E.ON Közép-dunántúli Gázhálózati Zrt.  megbízásából az ADVERLA Kft. képviseletében 

Molnár László épületgépész mérnök tulajdonosi hozzájárulást kért a Kadarkút, Kossuth utca 

63 szám 417 hrsz. alatti ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a tulajdonosi hozzájárulást a Kadarkút, 

Kossuth L.  utca 63. szám 417 hrsz. ingatlan utólagos gáz leágazóvezeték építése  tárgyában a 

Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-ú járda, közterület 

vonatkozásában.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

112/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

ADVERLA Kft. (7630 Pécs, Présház u. 31.) részére a 

Kadarkút, Kossuth L. utca 63. szám 417 hrsz. alatti  ingatlan 

utólagos gáz leágazóvezeték építése tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-ú  járda, 

közterület vonatkozásában tulajdonosi hozzájárulást ad az 

előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

14. Döntés a Kadarkút, Kossuth L. utca 11 szám 389 hrsz. alatti ingatlan utólagos 

gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Soós Árpád gázipari  épületgépész tervező  tulajdonosi hozzájárulást kért a Kadarkút, 

Kossuth utca 11 szám 389 hrsz. alatti ingatlanra gázelosztó-leágazó-vezeték tervezéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a tulajdonosi hozzájárulást a Kadarkút, 

Kossuth L. utca 11. szám 389 hrsz. ingatlanra gázelosztó-leágazó-vezeték tervezése tárgyában 

a Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-ú járda, közterület 

vonatkozásában.  
Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 1 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

113/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete Soós 

Árpád (7400 Kaposvár, Mátyás király utca 28.)  gázipari  

épületgépész tervező (MMK GO 14-0605 ) részére a 

Kadarkút, Kossuth L. utca 11. szám 389 hrsz. alatti 

ingatlanra gázelosztó-leágazó-vezeték tervezése tárgyában a 

Kadarkút város önkormányzata tulajdonában lévő 779 hrsz-

ú járda, közterület vonatkozásában tulajdonosi hozzájárulást 

ad az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 

 

 

15. Döntés a Kadarkút, Árpád. utca 107 szám 72 hrsz. alatti ingatlan utólagos 

gázellátásához tulajdonosi hozzájárulás kérelmében 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A kérelem írásban kiküldésre került. 

Soós Árpád gázipari  épületgépész tervező  tulajdonosi hozzájárulást kért a Kadarkút, Árpád 

utca 107 szám 72 hrsz. alatti ingatlanra gázelosztó-leágazó-vezeték tervezéséhez. 
 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja meg a tulajdonosi hozzájárulást a Kadarkút, Árpád 

utca 107. szám 72 hrsz. ingatlanra gázelosztó-leágazó-vezeték tervezése tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 79 és 81 hrsz-ú járda, közterület vonatkozásában.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

114/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete Soós 

Árpád (7400 Kaposvár, Mátyás király utca 28.)  gázipari  

épületgépész tervező (MMK GO 14-0605 ) részére a 

Kadarkút,  Árpád utca 107. szám 72 hrsz. alatti ingatlanra 

gázelosztó-leágazó-vezeték tervezése tárgyában a Kadarkút 

város önkormányzata tulajdonában lévő 79 és 81 hrsz-ú 

járda, közterület vonatkozásában tulajdonosi hozzájárulást 

ad az előterjesztés szerinti tartalommal. 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: folyamatos 
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16. Egyebek 

 

A) Pályázat beadása illegális hulladéklerakó felszámolására 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Belügyminisztérium pályázati felhívást tett közzé illegális hulladéklerakók felszámolására a 

„Tisztítsuk meg az Országot!” címmel. 

 

A felhívás keretében pályázatot lehet benyújtani az önkormányzati tulajdonú ingatlanokon, 

közterületen fellelhető illegálisan lerakott, elhagyott hulladék felszámolására. A pályázat 

benyújtásának határideje 2020. november 5. A pályázat támogatása esetén a tevékenységet 

2021. február 28-ig kell megvalósítani. 

 

A támogatási intenzitás mértéke 100 %, maximum 3. 000 000 Ft. 

 

Az Önkormányzat árajánlatot kért a Kadarkút 053 hrsz. alatti önkormányzati tulajdonú 

földterületen lerakott építési hulladék elszállítására és ártalmatlanítására. Az árajánlat alapján 

az elszállítás és ártalmatlanítás összköltsége 2 603 419 Ft. A pályázaton igényelt támogatás 

maximum 5%-a koordinációs és projektmenedzsment jellegű költségekre fordítható. Ennek 

figyelembe vételével a maximálisan igényelhető támogatás összege 2 740 411 Ft, önerő 

biztosítása nem szükséges, ennyi támogatást igényelnénk. 

 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete adja be a pályázatot az előterjesztés szerinti 

tartalommal. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

115/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

pályázatot nyújt be a „Tisztítsuk meg az Országot!” projekt 

2020. évben megvalósítandó I. üteméről szóló 1598/2020. 

(IX. 21.) Korm. határozat alapján illegális hulladéklerakók 

felszámolására kiírt pályázati felhívásra a Kadarkút 053 

hrsz. alatti önkormányzati tulajdonú földterületen lerakott 

építési hulladék elszállítására és ártalmatlanítására az 

alábbiak szerint:  

 

A megvalósítás tervezett összköltsége: 2 740 411 Ft 

igényelt támogatás (100 %)    2 740 411 Ft 

   

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2020. november 5. 
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B) Szociális alapszolgáltatási központnál dolgozók jutalmazása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Azt szeretném javasolni a képviselő-testületnek, hogy a szociális munka napján, az 

alapszolgáltatási központnál megmaradt 426.809 forintot a nyolc alapszolgáltatási központnál 

dolgozó munkavállalók részére, egyenlő felosztásban, jutalomként állapítsa meg. 

 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Az lenne a kérdésem, hogy valamekkora összeget tudnánk-e még ehhez hozzácsatolni 

valahonnan? 

 

Karsai József polgármester 

Mekkora összegre gondolt az alpolgármester úr bruttóban? 

 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

80-100 ezer forint közötti bruttó összegre gondoltam, ez nettó összegben 50-60 ezer forint. 

Elsőként álltak a „harcmezőbe”, úgy, hogy senki nem tudta mi várható, és tették a dolgukat. 

Egyikük részéről sem volt kihátrálás a munka elől. 

 

Karsai József polgármester 

Bruttó 70 ezer forintot tudnánk adni, ezt ki tudjuk gazdálkodni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központnál 

dolgozó 8 fő munkavállaló részére adjon személyenként egyszeri bruttó 70.000 Ft jutalmat. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

116/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központnál dolgozó 8 

fő munkavállaló részére személyenként egyszeri bruttó 

70.000 Ft jutalmat ad a szociális munka napján a megszűnt 

munkavállaló bér+járulék megtakarítása + a dologi kiadások 

terhére 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2020. november 12. 
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C) Növénytelepítés 

Előadó: Pintér Gergő alpolgármester 

 

Sajnos a rossz időjárás miatt nem valósult meg a bejárás a növénytelepítéssel kapcsolatban. 

Az ültetési szezonnak lassan vége. Úgy gondolom, hogy abban egyet tudunk érteni, hogy az 

önkormányzati épületeink körül megvalósítjuk az ültetést, parkosítást a kapott tervek alapján, 

az Árpád utcai szakasznál elhalasztjuk azt. 

 

Karsai József polgármester 

Az Árpád utcát majd a helyszínen meg kell nézni. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Az önkormányzati épületeknél el kellene kezdeni a parkosítást a tervek szerint, mert ez 

kevésbé problémás. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ha parkosítást végzünk, ki fogja a növényeket gondozni? Mert ha elültetjük a növényeket 

utána azokat gondozni kell. 

 

Karsai József polgármester 

Mindent gondozni kell. Közfoglalkoztatással nem lehet ezt megoldani. Ha azt akarjuk, hogy 

karba legyen tartva oda embert kell biztosítani. Egy költségvetésben a legdrágább tétel az 

emberi munka. Annak a bérét és járulékait ki kell fizetni minden hónapban. 

 

Horváth Ferencné képviselő 

A parkosítással kapcsolatban, a butiksoron a fodrászat mellett van két fa, amit ki kellene 

vágni, mert eléri a villanyvezetéket. 

 

Karsai József polgármester 

Ami el volt száradva azt kivágattam a másik folyamatban van. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a parkosítási tervben szereplő önkormányzati ingatlanok parkosítása, a terv 

szerint valósuljon meg és az Árpád utcai parkosítást napoljuk el. Javaslom továbbá, hogy a  

parkosítás költségeit a képviselő-testület a környezetvédelmi alapszámla terhére biztosítsa. 

 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

117/2020.(X.29.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

parkosítási tervben szereplő önkormányzati ingatlanok 
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parkosítását a terv szerint megvalósítja, az Árpád utcai 

parkosítást elnapolja. 

A parkosítás költségét a környezetvédelmi alapszámla 

terhére biztosítja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

D) Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Az lenne a kérdésem, hogy az autómosó projekt szerződése aláírásra került-e? 

 

Van egy új nyílászáróval ellátott bérlakásunk, ahova még mindig nem érkezett meg a 

nyílászárós, mert az ablakkal van valami probléma. 

 

Egyetértek azzal, hogy az Adventi vásár nem lesz megtartva, nem tudhatjuk mi vár ránk a 

későbbiekben. 

 

Az alapszolgáltatási központ az elmúlt években nagyon jól megszervezte a gyermekek és a 

szépkorúak ajándékozását is. Úgy tudom a tavalyi évben is pályáztak ajándékokra, 

élelmiszerekre. Nem tudom van-e arról információ, hogy az idei évben lesz-e erre lehetőség? 

Biztos vagyok benne, hogy a gyerekek a vírustól függetlenül várni fogják az ajándékot. 

 

Karsai József polgármester 

Igen, lesz rá lehetőség. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A kátyuzási munkákat el kellene kezdeni, mert ha jön a rossz idő csak romlani fog az utjaink 

állapota. A posta előtt a Hódos utcára rákanyarodás, a Kossuth utcából a Körmendi utcába 

való rákanyarodásnál kellene követ elhelyezni. 

 

Az óvoda projekt milyen ütemben halad? 

Az óvoda utcai kerítés elkészítése mikor fog befejeződni? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Hódos pusztai bejárónál is meg kellene az utat csinálni. 

 

Karsai József polgármester 

Követ rendelek, az utakat megcsináljuk. A Göndőc dülőben is kell a bekötő utat javítanunk. 

 

Az óvodánál a melegítő konyha elkészült, ki lett takarítva és be is lett rendezve. A kerítés 

talapzata elkészült, ezt már csak festeni kell és a léceket felrakni. 

Az elektromos hálózat korszerűsítése folyamatban van. A vezetékelés megtörtént, a világító 

testek cseréjét végzik, a konnektorok, kapcsolók felszerelése van még vissza. Illetve még a 

főelosztók cseréje fog megvalósulni. 

 

Az autómosó szerződés aláírásra került. Reméljük, hogy minél előbb megvalósul a beruházás. 

 

 



 

 

24 

 

Horváth Ferencné képviselő 

Sok kritika ér bennünket amiatt, hogy egy üzletházat sem tudunk Kadarkútra hozni. Én 

egyeztetésben vagyok az ALDI-val.  Kaptam egy email címet, amit oda adtam a polgármester 

úrnak. Nem tudom sikerült-e velük felvenni a kapcsolatot? Jegyző úr is folytatott régebben 

tárgyalásokat ez ügyben. 

 

Karsai József polgármester 

Még nem, de jövő héten intézem. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Ez régebben volt a LIDl-t és az ALDI-t kerestem meg. A legalsó lakosságszám, amire azt 

mondták, hogy hajlandóak leülni tárgyalni 5.000 fő volt adott településen. Azt nem tudni, 

hogy a pandémiás helyzet hogyan befolyásolja az egyes áruházláncok üzletpolitikáját. Ha 

valamelyik áruház idetelepülne az a Kadarkúti lakosság számára pozitív változást jelentene, a 

COOP egyedszolgáltatói helyzethez viszonyítva. 

 

Kujbus András György képviselő 

Sajnos ez a kövezés mindig csak „tűzoltásnak” bizonyul. A Körmendi utcai szakaszt nem is 

olyan régen történt kövezés, nem kis összegért és már most kezd áldatlan állapot lenni. A 

Hódos utcával az a probléma, hogy nagy súlyú gépek használják folyamatosan ezt az utcát, 

hogy a vállalkozó területére eljussanak. Az út két oldalán az aszfalt le van törve. Ahogy 

fordulnak le az érintett területre nyomvályú alakul ki. 

  

Karsai József polgármester 

Ez a „22”-es csapdája, mert ha a nagy gépek nem közlekednek nincs gazdaság, nincs ipar, 

nincs iparűzési adó, nincs bevétel. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

2018-ban az akkori képviselő-testület elfogadott egy rendeletet, amelyben meghatározták, 

hogy utcákra felosztva milyen súlykorlátozó táblák kerülnek kihelyezésre. Ez a rendelet ma is 

hatályos, csak nincs betartva. Ezt a rendeletet vagy felül kell vizsgálni, vagy hatályában kell 

tartani. 

 

Karsai József polgármester 

Egyetértek, ezt felül kell, hogy vizsgáljuk. A gazdaság szereplői nehezményezték ezt a 

rendeletünket. Előkészítjük ezt a rendeletünket is felülvizsgálatra. A jövő évi képviselő-

testületi ülésekre meghívjuk a gazdaság szereplőit is egyeztetésre. 

 

Rózsa János képviselő 

A kultúrház mellett kivágott kőrisfából egy fa szobrásszal készíttetünk egy baglyot, amely 

könyveken áll. Én ezt az alkotást az általános iskolához tudnám elképzelni. Ez 135.000 

forintos költséggel terheli majd az önkormányzatot. Egy ilyen szobor elkészítése ennek a két-

háromszorosába szokott kerülni. A bagoly a tudást jelképezi. 

 

Karsai József polgármester 

Ezt kísérletnek szánjuk, szeretnénk a köztereket egyéb műalkotásokkal gazdagítani. Jálics 

Ernőnek mint Kadarkúti szobrászművésznek Kadarkúton egyetlen alkotás másolata sincs. Ez 

a fiatalember felajánlotta, hogy ezt az alkotást kedvezményesen megfaragja. 
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Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a  Dózsa Gy. utcai ingatlan kiírása megtörtént, lehet 

rá ajánlatokat tenni. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 16 
20  

órakor 

bezárta. 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


